

Title (en)

Closure device for container with a hinged lid, intended to prevent tampering before the container is opened for the first time.

Title (de)

Abschliessvorrichtung für Behälter mit schwenkbarem Deckel, zur Sicherung der Originalität vor dem ersten Öffnen.

Title (fr)

Dispositif de fermeture pour récipient obturable par couvercle articulé et assurant l'inviolabilité avant première ouverture.

Publication

EP 0496644 A1 19920729 (FR)

Application

EP 92400010 A 19920103

Priority

FR 9100630 A 19910121

Abstract (en)

The invention relates to an improved closure device for containers. According to the invention, when the lid (4) is in its folded-down closed position, its grasping end (11, 12) is protected and hidden behind a strip (5) which can be torn off and which makes up part of the cap body (3) which covers the top of the bottle (1) and which also protects the lid around its rear hinged end (9, 10). The invention applies in particular to containers for foodstuffs, cosmetics or other products. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de fermeture améliorée pour récipients. Selon l'invention le couvercle (4) dans la position rabattue de fermeture a son extrémité (11,12) de préhension qui est protégée et cachée derrière une bande déchirable (5) faisant partie du corps de capsule (3) qui coiffe le flacon (1) et qui protège également le couvercle vers son extrémité arrière d'articulation (9,10). L'invention s'applique notamment aux récipients destinés à contenir des denrées alimentaires cosmétiques ou autres. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 47/08

IPC 8 full level

B65D 47/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 47/0885 (2013.01); **B65D 2401/25** (2020.05)

Citation (search report)

- [A] CH 675410 A5 19900928 - ALFATECHNIC AG
- [A] US 4437574 A 19840320 - RUKLIC WILLIAM [US]
- [A] EP 0265219 A2 19880427 - DUMA PACKAGING AS [DK]
- [A] FR 2645510 A1 19901012 - MIDI & SALINES EST SALINS [FR]
- [A] US 4898292 A 19900206 - VERWEYST GORDON E [US], et al

Cited by

FR2937958A1; EP0583204A1; FR2694740A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0496644 A1 19920729; FR 2671783 A1 19920724; FR 2671783 B1 19940930

DOCDB simple family (application)

EP 92400010 A 19920103; FR 9100630 A 19910121